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Införandestrategi för ISA… 
Svar på remiss från 
kommunstyrelsen. 
 
 
Martin Michel (mp) 
 

 
Särskilt uttalande 
 
ISA-systemet bör vara kopplat till stadens miljöprogram.  
 
Som så ofta under denna mandatperiod så är remisstiden väldigt kort. Att på detta sätt 
tvinga fram remissvar på kort tid straffar sig ofta då kvaliteten på remissvaren kan bli 
dålig och förslagen kan upplevas som dåligt förankrade hos förvaltningar, bolag och 
allmänhet, beroende på vilka förslaget riktar sig till. 
 
 
 
 
 
 


